
【館内ご見学中の注意事項】
当館をご利用いただく皆様に、安全で快適な環境を提供するため、以下のルールを
お守りください。

1. 飲食について
展示エリアでの飲食は禁止です。（指定の飲食エリアをご利用ください）

To ensure a safe and comfortable environment for all guests, 
please observe the following rules.

Please note that if you do not follow these precautions, you may be asked to leave.

Eating and drinking are prohibited in the exhibition area. (Please use designated dining areas.)

为了给我们设施的所有客人提供安全舒适的环境，请遵守以下规则。

なお、注意事項を守っていただけない場合は、ご退出をお願いすることがございますので、
あらかじめご了承ください。

皆様のご協力をお願いいたします。

如果不遵守预防措施，请注意，我们可能会要求您退出。

展区内禁止饮食。（请使用指定的饮食区。）

2. 持ち込み禁止物
危険物、動植物、大きな荷物の持ち込みは禁止です。
Hazardous items, animals, plants, and large luggage are not allowed.
禁止携带危险物品、动植物及大件行李。

3. 福祉機器の利用について
福祉機器を利用する際は、スタッフの指示に従ってください。
Please follow staff instructions when using welfare equipment.
使用福利设备时，请遵循工作人员的指示。

4. 騒音や迷惑行為の禁止
大声での会話や、他の利用者の迷惑となる行為はご遠慮ください。
Please refrain from taking photographs or recording videos without permission.
请避免大声喧哗及其他影响他人的行为。

5. 撮影・録音について
許可のない写真撮影や動画の録画・録音はご遠慮ください。
Unauthorized photography and recording are not allowed.
未经许可，请勿拍照或录制视频。

6. 緊急時の対応
火災や地震などの緊急時は、スタッフの指示に従い、速やかに避難してください。
In case of emergency (e.g., fire or earthquake), please follow staff instructions 
and evacuate promptly.
遇到火灾、地震等紧急情况时，遵循工作人员的指示，请立即避难。




